
Protokól Nr 1/2010

z obrad I Sesji Rady Gminy Ksawerów, która odbyla sie

w dniu 2 grudnia 2010 r. w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów

Pierwsza sesje Rady Gminy Ksawerów zgodnie z ustawa o samorzadzie gminnym zwolal i jej

otwarcia dokonal naj starszy wiekiem radny Pan Tadeusz Grala.

Zgodnie z zalaczona do protokolu lista obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych, co stanowilo

quorum wladne do podejmowania uchwal. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Sohysi Gminy Ksawerów,

Prowadzacy obrady radny Tadeusz Grala przytoczyl tresc art.20.2. ustawy o samorzadzie gminnym,

który mówi iz: "Pierwsza sesje nowo wybranej rady gminy zwoluje przewodniczacy poprzedniej

kadencji na dzien przypadajacy w ciagu 7 dni po ogloszeniu zbiorczych wyników wyborów do rad

na obszarze calego kraju" oraz art. 20.2c tej samej ustawy mówiacy o tym, ze "Pierwsza sesje nowo

wybranej rady gminy, do czasu wyboru przewodniczacego rady, prowadzi naj starszy wiekiem radny

obecny na sesji". W tym wypadku jest to pan radny Tadeusz Grala.

Nastepnie pan radny Tadeusz Grala poinformowal, ze zgodnie z art. 23a. 1 ustawy o samorzadzie

gminnym "Przed przystapieniem do wykonywania mandatu radni skladaja slubowanie".

W tym miejscu pan radny Tadeusz Grala - poprosil wszystkich o powstanie i odczytal tresc roty:

"Wiemy Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, slubuje uroczyscie obowiazki radnego

sprawowac godnie, rzetelnie i uczciwie, majac na wzgledzie dobro mojej gminy i jej

mieszkanców". Nastepnie radni wyczytani zgodnie z lista obecnosci wstawali i wypowiadali slowo:

"Slubuje". Indywidualnie radni dodawali slowa: "Tak mi dopomóz Bóg".

Przed przystapieniem do zatwierdzenia porzadku obrad radny Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi

do przeslanego radnym porzadku obrad.

Radny Piotr Kuznicki - poprosil o wniesienie do proponowanego porzadku obrad na podstawie

Statutu Gminy Ksawerów - pkt. 9.1. sprawozdanie Wójta z poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

Radny Tadeusz Grala - poprosil mecenasa o wyrazenie opinii na ten temat.

Mecenas Wilczynski - powiedzial, ze w obecnej sytuacji jezeli nie ma zgodnosci - nalezaloby

poddac problem pod glosowanie. Nalezy jednak zastanowic sie czy wniosek jest wykonalny, ze



wzgledu na jego obszernosci merytoryczna.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze na ostatniej Sesji Rady przedstawila stan

gminy na koniec kadencji. Powiedziala, ze zostanie to protokólarnie przekazane nowo wybranej

wladzy.

Radny Piotr Kuznicki - zwrócil uwage, iz sprawozdanie zostalo przedstawione "starej" radzie.

W wybranej radzie kadencji 2010-2014 sa nowo-wybrani czlonkowie.

Za przyjeciem wniosku radnego Piotra Kuznickiego - glosowalo 9 radnych, glosów przeciw nie

stwierdzono, glosów wstrzymujacych - 5.

Za przyjeciem proponowanej zmiany glosowalo 9 radnych, glosów wstrzymujacych -5, glosów

przeciw nie stwierdzono.

1. Otwarcie obrad I Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Slubowanie radnych.

3. Zatwierdzenie porzadku obrad.

4. Zglaszanie kandydatów na funkcje Przewodniczacego Rady.

5. Wybór Komisji SkrutacY.inej.

6. Przeprowadzenie glosowania tajnego i podjecie uchwaly w sprawie wyboru

Przewodniczacego Rady.

7. Zglaszanie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczacego Rady.

8. Wybór Komisji SkrutacY.inej.

9. Przeprowadzenie glosowania tajnego i podjecie uchwaly w sprawie wyboru

Wiceprzewodniczacego Rady.

9.1. Sprawozdanie Wójta z poprzedniej kadencji o stanie Gminy.

10. Wolne wnioski i sprawy rózne.

11. Zamkniecie obrad I Sesji Rady Gminy.

Prowadzacy obrady sesji radny Tadeusz Grala zaproponowal, aby nowo-wybrani radni przedstawili

sie i powiedzieli kilka slów o sobie. Propozycja prowadzacego obrady zostala przyjeta.

Radny Maciej Bartos - od urodzenia mieszkaniec Ksawerowa, zamieszkaly ul. Slowackiego,

Teklin.

Radna Agnieszka Buczek - 31 lat, mieszkanka Nowej Gadki.

Grala Tadeusz - emeryt, czwarta kadencja, zamieszkaly Kolonia Wola Zaradzynska, ul. Wolska 35

Arkadiusz Jedrzejczyk - 48 lat, od 10 roku zycia mieszkaniec Ksawerowa, zajmuje sie

prowadzeniem sklepu spozywczego na ul. Zachodniej, zamieszkaly ul. Cicha 16.

Piotr Kuznicki - 35 lat, mieszkaniec Ksawerowa, trzecia kadencja rady gminy.



Dorota Malag - od urodzenia zamieszkala Wola Zaradzynska, radna okregu wyborczego Wola

Zaradzynska - N owa Gadka.

Szczepan Nowak - zamieszkaly ul. Zacisze, prowadzacy fIrme, radny okregu wyborczego nr 3.

Tomasz Osinski - 26 lat, zamieszkaly Kolonia Wola Zaradzynska, ul. Wschodnia 117, radny

okregu wyborczego nr 4.

Wojciech Salomon - 67 lat, emerytowany nauczyciel, od 1969 r. mieszkaniec Ksawerowa.

Bogumila Szczepanska - 45 lat, zamieszkala ul. Nowa, soltys Ksawerów-Poludnie.

Anna Szczesniak- Rydz -lekarz, Zastepca Dyrektora Pabian-Med Pabianice, zamieszkala Kolonia

Wola Zaradzynska, ul. Kosmowskiej 23. Pracuje w Radzie Gminy Ksawerów od poczatku jej

ratyfIkowania.

Urszula Swiatkowska - od 1970 r. mieszkanka Ksawerowa, zamieszkala ul. H. Sawickiej 3.

Od 30 lat pracownik Poczty Polskiej, pelnienie funkcji Naczelnika, trzecia kadencja w Radzie

Gminy Ksawerów.

Lukasz Wójcik- 28 lat, magister stosunków miedzynarodowych, pracownik fIrm deweloperskich i

budowlanych.

Maria Wróbel - emerytowany nauczyciel, ponad 30 lat zamieszkala w Ksawerowie - Widzew,

solectwo Ksawerów- Zachód.

Ad 4.

W tym punkcie prowadzacy obrady sesji radny Tadeusz Grala powiedzial, ze w tym punkcie mozna

zglaszac kandydatów na przewodniczacego rady.

Radny Piotr Kuznicki - zaproponowal kandydature radnej Marii Wróbel, która jest radna trzeciej

kadencji. Jej osobowosc kojarzy sie z usmiechem na twarzy, spokojem i kompetencja.

Prowadzacy obrady sesji stwierdzil, ze zgloszono tylko 1 kandydata na przewodniczacego rady.

Ad 5.

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgloszono nastepujacych radnych:

1. Anna Szczesniak- Rydz

2. Tomasz Osinski

3. Lukasz Wójcik

Wszyscy radni wyrazili zgode do pracy w Komisji Skrutacyjnej.

W glosowaniu Rada Gminy Ksawerów - 14 glosami "za", bez glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie zatwierdzila Komisje Skrutacyjna w nastepujacym skladzie:

1. Anna Szczesniak- Rydz

2. Tomasz Osinski

3. Lukasz Wójcik



Ad. 6.

W tym miejscu prowadzacy obrady sesji poprosil Komisje Skrutacyjna o podjecie czynnosci

zwiazanych z przeprowadzeniem tajnego glosowania w sprawie wyboru przewodniczacego rady.

Po przerwie glos zabral Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej Lukasz Wójcik przedstawil zasady

glosowania:

Kazdy z panstwa radnych otrzyma jedna karte do glosowania - na wybór przewodniczacego rady

gminy. Na karcie w sprawie wyboru przewodniczacego rady gminy widnieje jedno nazwisko. Karta

do glosowania bedzie wazna, gdy zostanie umieszczony znak X przy nazwisku. Jezeli nie bedzie

znaku X, karta do glosowania bedzie niewaZlla.

Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej Lukasz Wójcik poinformowal, ze glosowanie w sprawie

wyboru przewodniczacego odbywa sie w glosowaniu tajnym.

W wyniku przeprowadzonych czynnosci Komisja Skrutacyjna stwierdzila, ze w glosowaniu tajnym

na wybór Marii Wróbel na przewodniczacego rady glosowalo - 14 radnych. Glosów waznych

oddano - 9.

Ad 7.

W tym punkcie prowadzacy obrady sesji radny Tadeusz Grala przekazal prowadzenie obrad nowo

wybranej Przewodniczacej Rady Marii Wróbel.

Radny Wojciech Salamon - zaproponowal kandydature Piotra KUZllickiego na

Wiceprzewodniczacego Rady, ze wzgledu na doswiadczenie w pracach Rady Gminy Ksawerów,

posiada dar przekonywania.

Radny Piotr Kuznicki - wyrazil zgode na kandydowanie.

Ad 8.

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgloszono tych samych radnych, którzy pracowali w Komisji

Skrutacyjnej na wybór przewodniczacego rady.

1. Anna Szczesniak- Rydz

2. Tomasz Osinski

3. Lukasz Wójcik

Wszyscy radni wyrazili zgode do pracy w Komisji Skrutacyjnej.

W glosowaniu Rada Gminy Ksawerów - 14 glosami "za", bez glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie zatwierdzila Komisje Skrutacyjna w nastepujacym skladzie.

1. Anna Szczesniak - Rydz

2. Tomasz Osinski

3. Lukasz Wójcik



Ad. 9.

W tym miejscu Przewodniczaca poprosila Komisje Skrutacyjna o podjecie czynnosci zwiazanych z

przeprowadzeniem tajnego glosowania w sprawie wyboru wiceprzewodniczacego rady.

Po przerwie glos zabral Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej Lukasz Wójcik powiedzial, iz zasady

glosowania sa identyczne jak podczas wyboru przewodniczacego rady.

Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej Lukasz Wójcik poinformowal, ze glosowanie w sprawie

wyboru wiceprzewodniczacego odbywa sie w glosowaniu tajnym.

W wyniku przeprowadzonych czynnosci Komisja Skrutacyjna stwierdzila, ze w glosowaniu tajnym

na wybór Piotra Kuznickiego na wiceprzewodniczacego rady glosowalo - 14 radnych. Glosów

waznych oddano - 9.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr I/l/lO Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyboru Przewodniczacego Rady.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwaly Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr 1/1/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie wyboru

Przewodniczacego Rady.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr 1/1/2010 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie wyboru Przewodniczacego Rady - glosowalo 10 radnych, glosów

wstrzymujacych - 4, glosów przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr 1/2/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyboru Wiceprzewodniczacego Rady.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwaly Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr 1/2/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie wyboru

Wiceprzewodniczacego Rady.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr 1/2/2010 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie wyboru Wiceprzewodniczacego Rady - glosowalo 10 radnych,

glosów wstrzymujacych - 4, glosów przeciw nie stwierdzono.

Ad. 9.1.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - przedstawila zebranym radnym oraz soltysom sprawozdanie

Wójta z poprzedniej kadencji o stanie Gminy. Szczególowe sprawozdanie zostalo zlozone na

dziennik urzedowy sekretariatu Urzedu Gminy Ksawerów.

wybudowano siec kanalizacji sanitarnej m.in. w ul. Handlowa, Zacisze, Wolska,

Zeromskiego, Andromedy, Zacisze, mjr Hubala, Bereniki, Traktorowa, l-go Maja, Biala,

Tymiankowa, Zielona, Sienkiewicza, Orkana, Dziubinskiej, Roosvelta, Miodowa,

Zaradzynska, Gwiezdna, Lazurowa, Rzepakowa, Solarza , Kosmowskiej , Poludniowa,



Maly Skret, Rataja, Graniczna, Klonowa;

poprawiono stan techniczny ulic;

budowa chodnika w ul. Wolskiej, przy udziale Starostwa Powiatowego ( 50 % );

modernizacj a placówek oswiatowych;

otworzenie oddzialu przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej;

zajecia dydaktyczne dla dzieci i mlodziezy, organizowanych z róznego rodzaju srodków

pomocowych; podniesienie kwalifikacji na rynku pracy, zajecia komputerowe, zajecia

kulturowe;

imprezy integracyjne: "Wigilia- dzien radosci dla wszystkich" - ze srodków unijnych,

Dozynki powiatowe - wrzesien 2010 , Piknik integracyjny - maj 2010;

budowa Domu Kultury wraz z biblioteka;

budowa kompleksu boisk sportowych Wola Zaradzynska;

budowa sali gimnastycznej wraz z wyposazeniem w Szkole Podstawowej w Ksawerowie;

modernizacja pomieszczen na potrzeby SP ZOZ Osrodka Zdrowia w Ksawerowie;

zakup sprzetu medycZnego i komputerowego na potrzeby SP ZOZ Osrodka Zdrowia w

Ksawerowie;

modernizacja i adaptacja pomieszczen na potrzeby Srodowiskowego Domu Samopomocy;

przebudowa i rozbudowa budynku Urzedu Gminy w Ksawerowie na cele mieszkaniowe i

biurowe;

budowa domu wielorodzinnego na ul. Gieldowej, z mozliwoscia zaspokojenia potrzeb

wiekszej ilosci osób;

zakup pomp oraz wozu strazackiego na potrzeby Ochotniczej Strazy Pozarnej Wola

Zaradzynska, która wchodzi w sklad ratownictwa drogowego; dofinansowanie prawie 80 %;

oswietlenie i modernizacja w ul. Lódzkiej, Tymiankowej, Szkolnej oraz parku w

Ksawerowie;

wykonano nawierzchnie z kostki betonowej w przy kosciele w Ksawerowie oraz przy

Osrodku Zdrowia w Ksawerowie;

zamontowano winde w Parafii Rzymskokatolickiej w Ksawerowie, dla osób

niepelnosprawnych;

projekty unijne dla jednostek oswiatowych oraz dla mieszkanców Gminy Ksawerów; m.in.

"Z muzyka isc przez zycie", "Czas na zmiany";

zakup instrumentów muzycznych na potrzeby Gminnej Orkiestry Detej w Ksawerowie;



Ad. lO.

Radny Lukasz Wójcik - wyrazil swoja prosbe, aby sprawozdanie dotyczylo glównie kadencji

2006-2010.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze sprawozdanie szczególowe zostanie zlozone

na dziennik urzedowy sekretariatu Urzedu Gminy Ksawerów.

Radny Lukasz Wójcik - zapytal czy wobec Gminy Ksawerów jest prowadzone postepowanie

sadowe?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - prowadzone jest jedno postepowanie, przeciwko Jednostce

Wod-Kan dotyczace zalania na ul. Wschodniej. Gmina Ksawerów jest obecnie po kontroli

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lodzi.

Radny Lukasz Wójcik - zapytal czy szczególowe sprawozdanie mogloby zawierac zestawienie

zatrudnienia w Gminie Ksawerów, na podstawie umów o prace, umów cywilno- prawnych, stan

prawny na dzien 2 grudnia 2010 r.?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze stan zatrudnienia zostanie dolaczony do

szczególowego sprawozdania.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - przekazala informacje o zwolaniu Nadzwyczajnej Sesji

Rady Gminy Ksawerów w dniu 6 grudnia 2010 r. godz. 11:00.

Ad.n.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel wobec zrealizowanego porzadku obrad o godz. 12:30

zamknela obrady I Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:
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Zalaczniki:

- Lista obecnosci.
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- Projekty uchwal na I Sesje Rady Gminy Ksawerów.
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